
ACTA DE LA REUNIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT D’ARTÀ 
 
Caràcter:  extraordinari  
Data:   11 d’agost de 2011 
Horari:  16 hores 
Lloc:   sala de sessions de l’Ajuntament d’Artà 
 
 
Hi assisteixen: 
Jaume Alzamora Riera,  batle 
Magdalena Maria Fernández,  regidora 
Maria del Mar López Martí,  regidora 
Maria Francesca Servera Pascual,  regidora 
Manuel Galán Massanet,  regidor 
Maria Paula Ginard Vílchez,  regidora 
Bartomeu Gili Nadal,  regidor 
Maria Antònia Sureda Martí,  regidora 
Juan Lliteras Espinosa,  regidor 
Miguel Servera Morey,  regidor 
Jaime Ginard Muñoz,  regidor 
Guillem Caldentey Crego,  regidor 
 
Francesc Font Molinas,   secretari accidental 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació, si s’escau, de la dedicació i la retribució del batle. 
2. Aprovació si s’escau, de la dedicació i la retribució del primer tinent de batle. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació, si s’escau, de la dedicació i la retribució del batle 
 
El batle explica el contingut de la proposta, que, copiada literalment, diu: 
 
<<Atesos l’article 75 de la Llei reguladora de bases del règim local, l’article 74 de la 
Llei municipal i de règim local de les Illes Balears, l’article 13 del Reglament 
d’organització, funcionament i règim jurídic de les entitats locals, i les bases d’execució 
del pressupost de 2011, es proposa el reconeixement de la dedicació exclusiva del batle 
de l’Ajuntament amb la remuneració següent: 
 
14 pagues de 2.716,73 €/mes/bruts, amb l’augment de l’IPC anual. 



 
Els membres de la corporació que percebin retribucions per dedicació exclusiva o 
parcial seran donats d’alta en el règim general de la Seguretat Social, i no podran 
percebre cap altra retribució amb càrrec als pressuposts d’administracions públiques ni 
dels ens, organismes o empreses dependents d’aquestes; els membres amb dedicació 
exclusiva realitzaran una dedicació preferent a les tasques del seu càrrec i a les seves 
responsabilitats corporatives, sens perjudici d’altres ocupacions marginals que, en 
qualsevol cas, no poden causar detriment a la seva dedicació a la corporació.>> 
 
La portaveu del PSOE, Sra. Servera, diu el següent:  
 
<<Els socialistes sempre hem pensat que el batle d’Artà, per la feina que suposa i la 
responsabilitat que du assumir aquest càrrec, ha de cobrar. 
 
Tot i que en aquests dos darrers plenaris el sentit del nostre vot ha estat votar-hi en 
contra amb la finalitat de pressionar, perquè consideràvem i consideram que el  nostre 
poble es mereix un govern de majoria i estable, i no de minoria i feble com el que té, i 
lluitaven perquè això passàs.  
 
Reconeixem que les passes de negociació s’han fet i, de fet, va arribar un moment en 
què els socialistes teníem las sensació que aquelles passes anaven encaminades a 
aconseguir un pacte d’esquerres fort. La sensació ha quedat amb això. Quan hem pogut 
comprovar que l’informe esperat de la Junta Electoral Central ens donava clarament  la 
raó. Que el que hem demanat des del primer dia els socialistes, que era tenir els dos 
primers anys de Batlia, no suposava cap impediment legal perquè després el grup UIA 
pogués tornar a agafar la Batlia els dos darrers anys.  
 
Bé idò, ha estat en aquest moment quan hem pogut comprovar que la paraula del batle i 
de la secretària general del seu partit han quedat en paper banyat. A l’hora de la veritat, 
el gest que els socialistes demanàvem i esperàvem no s’ha produït. UIA no vol 
renunciar als dos primers anys de Batlia i cedir-la als socialistes a canvi de tenir un 
pacte d’esquerres fort pel poble d’Artà. 
 
Tot i això, nosaltres sí que mantindrem la paraula que, en aquelles converses de 
negociació, donàrem els socialistes, que, si el batle convocava un plenari extraordinari 
el mes d’agost, passàs el que passàs, nosaltres li aprovaríem la seva retribució, perquè 
així pugui gaudir de les vacances i es pugui dedicar per complet al poble d’Artà i a les 
tasques que el fet de ser batle comporten, el nostre vot seria a favor.>> 
 
El portaveu de CxI, Sr. Gili, manifesta que el batle ha de cobrar i que troba que s’ha fet 
una petita passa endavant per a un possible pacte i que, per això, s’abstindran. 
 



El portaveu del PP, Sr. Lliteras, també manifesta que el batle ha de cobrar, i troba que 
UIA no ha estat capaç d’arribar a un pacte per a una majoria i, com que no vol saber res 
del PP, hi votaran en contra. 
 
A continuació, es vota la proposta de l’Equip de Govern i els reunits acorden, per 7 vots 
a favor (UIA i PSOE), 3 vots en contra (PP) i 2 abstencions (CxI), aprovar la dedicació i 
la retribució del batle. 
 
 
2. Aprovació, si s’escau, de la dedicació i la retribució del primer tinent de batle 
 
El batle retira aquest punt de l’ordre del dia. 
 
 
Acords 
 
1. Aprovar, per 7 vots a favor (UIA i PSOE), 3 vots en contra (PP) i 2 abstencions 
(CxI), la dedicació i la retribució del batle. 
 
 
 
El batle aixeca la sessió, de la qual, com a secretari accidental estenc aquesta acta.  
 
El secretari accidental     Vist i plau 

El batle 


